

ИНВЕСТИЦИОННОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ:	INVESTMENT PROPOSAL:
<p>Наименование проекта: «Создание агротуристического комплекса»</p> 	<p>Project name: "Creation of an agrotourism complex"</p>
<p>Инвестиционная привлекательность: комплекс капитальных строений бывшей Карасинской начальной школы, Браславский район, д.Карасино, ул.Центральная, 12, 12а предлагается в аренду с последующим выкупом для создания агроусадьбы. Комплекс представляет отдельно стоящие бревенчатые здания общей площадью 737,4 кв.м, 1952, 1982 годов возведения, расположенные в центре деревни, земельный участок 2,183 га.</p>	<p>Investment attraction: : a complex of capital buildings of the former Karasin primary school, Braslavsky district, Karasino village, Centralnaya street, 12, 12a is offered for rent with subsequent purchase to create an agricultural estate. The complex represents detached log buildings with a total area of 737.4 square meters, built in 1952, 1982, located in the center of the village, a land plot of 2.183 hectares.</p>
<p>Цель проекта: создание комплекса для отдыха и туризма. Закупка оборудования, мебели. Реконструкция помещений, благоустройство территории. В 1,5 км находится озеро Карасино</p>	<p>Aim of the project: creation of a complex for recreation and tourism. Purchase of equipment, furniture. Reconstruction of premises, landscaping. There is lake Karasino 1.5 km away</p>
<p>Отрасль: туризм</p>	<p>Sphere: tourism</p>
<p>Инициатор проекта: Отдел по образованию, Браславский районный исполнительный комитет</p>	<p>Project Initiator: Education Department, Braslav District Executive Committee</p>
<p>Состояние проекта: В стадии инвестиционного предложения</p>	<p>Project status: Investment proposal</p>
<p>Общая стоимость проекта: Согласно бизнес-плану инвестора</p>	<p>The total cost of the project: According to the investor's business plan.</p>
<p>Форма участия инвестора: Полное финансирование</p>	<p>Investor participation form: Full funding</p>
<p>Срок реализации проекта: Согласно бизнес-плану инвестора</p>	<p>Project Duration: According to the investor's business plan</p>
<p>Наличие бизнес-плана: Отсутствует</p>	<p>Business plan: -</p>
<p>Контактные телефоны: Начальник отдела по образованию +375 2153-66 -260 e-mail: ric@braslav-region.by</p>	<p>Contacts: Head of Education Department +375 2153-66 -260 e-mail: ric@braslav-region.by</p>